

ស្ថាបត្រាបុរាណពណ៌ស្ពាន់ នៅកម្រើកលើកម្រាលឥដ្ឋ ក្បែរជើងគាត់នៅឡើយ ហាក់ប្រាប់ថាមុននេះអ្វីមួយ បានធ្វើឱ្យគាត់ភ្ញាក់រហូតរហូតវាធ្លាក់មកលើឥដ្ឋ?

«អ្នកបម្រើម្នាក់នេះមិនមែនភ្ញាក់ផ្អើលព្រោះឮថាខ្ញុំនឹងចេញចូលផ្ទះនេះច្រើនខែទេដឹង?»

នាងធ្វើមុខស្មើសម្លឹងគាត់ ព្រមជាមួយសម្គាល់ឃើញកន្ទុយភ្នែកគាត់ដែលលបលួចមើលមកខ្លួនដោយអាចកំបាំងផង។

នាងឱនបរិភោគអាហារថ្ងៃម្តងៗជាកិច្ចគួរសម តបតនឹងការដួសឱ្យរបស់ម្តាយមីងសាច់ថ្លៃ។ ត្រចៀកនិងភ្នែករង់ចាំដៀងពិនិត្យកាយវិការជុំវិញខ្លួនជានិច្ចក្នុងពេលដំណាលគ្នា។

ស្រ្តីដែលទើបនឹងមកដល់រៀបចំស្ថាបត្រាស្ពាន់ សម្រាប់សម្ល បន្ថែមសម្រាប់ម្នាក់ៗ ពីលើស្ថាបត្រាសមធម្មតាដែលបានត្រៀមលើតុមុននេះ។ ដោយសារគាត់ធ្វើជ្រុះមួយទៅហើយគាត់អាចមានតែស្ថាបត្រាស្ពាន់ពីរសម្រាប់ដាក់ជូនជំទាវទាំងទ្វេមុន ចំណែករបស់ធីតាគាត់នៅជំពាក់។

សំឡេងជំទាវវត្តិបញ្ជា៖

«មៀច! នេះអ្នកនាងធីតាជាក្នុងស្រីបង្កើតរបស់ស្វាមីខ្ញុំ! គាត់មកស្នាក់នៅលេងជាមួយខ្ញុំ! ត្រូវទុកគាត់ដូចខ្ញុំដែរ! គាត់ចង់បានអីត្រូវរកជូនគាត់ឱ្យបានល្អ!»

កញ្ញាភ្ញើរហាក់បានចិត្តពឹងទ្រូងបន្តិចដែរពេលឮបញ្ជានេះ តែនាងខំរក្សាកាយវិការដដែល ស្របពេលស្រ្តីឈ្មោះមៀច ហាក់ឱនគោរពតិចតួច រួចរុតរះចាកចេញទៅ សូម្បីវាចាបន្តិចក៏គ្មាន ។

«គឺដឹង?»

ធីតាសួរខ្លួនឯងយ៉ាងរហ័ស។

«គាត់មិនចង់គោរពខ្ញុំក៏មិនអី ព្រោះគោលដៅខ្ញុំមិនមែនរឿងពួកគាត់ទេ!»

នាងបន្តគិតម្នាក់ឯងដោយរក្សាទឹកមុខធម្មតា។

«ធីតាគេនៅឯណា?»

ជំទាវងាកសួរកូនប្រសាស្រី ធ្វើឱ្យជំទាវតូចចរិយាដែលហាក់កំពុងស្តង់ទៅក្នុងរឿងអ្វីមួយងើបមុខមកវិញមីងមាំមួន។ សូម្បីសំណួរម្តាយភ្នែកខ្លួនក៏ចរិយាចាប់មិនបានផង បងថ្លៃម្នាក់នេះហាក់មិនមានអារម្មណ៍នៅនឹងតុបាយនេះទេ។

ធីតាដឹងថាគាត់បានជួបរឿងជាច្រើនដែលស្មុគស្មាគនិងអស់សង្ឃឹមផង។ ប្តីបាត់ខ្លួនបីបួនខែហើយ គ្មានដំណឹងមិនដឹងជាទៅណាមកណា រីឯក្នុងផ្ទះឪពុកក្មេកទើបនឹងស្លាប់ទៀត មិនឱ្យគ្មារវើរវាយចិត្ត ឯណាបាន?

គិតហើយនាងក៏ផ្អើមឆ្លើយជំនួសភ្លាម៖

«ក្មួយស្នាក់ក្នុងបន្ទប់រំចេក អ្នកមីង!»

ជំទាវស្រស់ស្អាត រក្សាក្រែកចេញចោលកូនប្រសាដែលនៅស្តុបមុខជាមួយស្លាបព្រាទើរក្បែរមាត់ ដូច ទទួលទានខ្លះដូចអត់ខ្លះ។

គាត់ញញឹមមករកអ្នកដែលឆ្លើយជំនួសហើយ វាចាប្រាប់ទាំងលើកម្រាមទន់ស្រឡូនមកគោះកដៃ នាងដោយស្មិទ្ធស្មាល៖

«ចង់បានអីថែមត្រូវប្រាប់! ត្រូវទុកកន្លែងនេះជាផ្ទះរបស់ខ្លួនឯង កុំក្រែងចិត្ត!»

ជំទាវចរិយានៅតែឈ្ងោកបរិភោគស្ងប់ស្ងាត់។ ការមិននិយាយស្តីនេះ ធ្វើឱ្យធីតាគិតស្ងាត់ៗម្នាក់ឯង ថា ការបង្ខំរស់នៅក្នុងស្ថានភាពមួយដែលគ្រប់គ្នាពិបាកហាមាត់និយាយ មុខតែនាំទៅដល់ជំងឺស្រួស មិនធ្ងន់ធ្ងរនៅថ្ងៃណាមួយ ដល់ពេលនោះកុំថាឡើយស្វែងរកឃាតក សូម្បីតែរក្សាសុខភាពខ្លួនក៏ ពិបាកផង។

នាងតាំងចិត្តហាមាត់និយាយត្រង់ៗ៖

«ជំទាវមីង! ក្មួយចង់សុំសោចូលទៅបន្ទប់ដែលហាមឃាត់!»

ជំទាវវត្តិមិនបានអាក់អ្វីនឹងសំណើរនេះដូចដែលធីតាគិតទុកតឹងតែងចិត្តម្នាក់ឯងទេ។ គាត់បន្ត បរិភោគធម្មតា ដោយទំពាអាហារមួយៗរួចរាល់ទើបសួរបក៖

«បន្ទប់ហាមឃាត់ណាទៅ?»

ធីតាត្រូវរាំងបន្តិចវិញ នាងធ្វើភ្នែកឡើងឡង់សម្លឹងហួសទៅរកជំទាវចរិយា ធ្វើឱ្យកូនប្រសាមិនអាច ធ្វើស្ងប់ស្ងាត់បន្តបានក៏ផ្អើមនិយាយពន្យល់ម្តាយក្មេក៖

«ពេលមកដល់ធីតាចង់មើលកន្លែងប៉ាញាក់! តែកូនប្រាប់ថាសោបន្ទប់នៅនឹងអ្នកម៉ាក់!»

ជំទាវវត្តិទម្លាក់ភ្នែកក្រៀមស្រពោនតែគាត់មិនមានប្រតិកម្មអ្វីខ្លាំងទេ។ គាត់និយាយតបមួយៗដោយ ទឹកមុខស្មើ៖

«បាយរួច ចាំមីងយកសោឱ្យ!»

ធីតាស្តាប់ចិត្តជាងមុន។ អ្វីៗធូរស្រាលជាងដែលនាងបានគិត ដូច្នោះហើយនាងចាប់ផ្តើមញញឹមដឹងគុណ និងបន្តបរិភោគដោយរីករាយ។

**ជំពូកទី៩**

**បុរសអ្នកនាំផ្លូវ**

ស្តុរជើងមនុស្សលាន់មកក្បែរតុសាឡុងដែលនាងកំពុងអង្គុយអានសៀវភៅ។

នេះជាបន្ទប់បណ្ណាល័យដែលពេញពាសទៅដោយសៀវភៅគ្រប់ប្រភេទ និងមានតម្លៃ ប្រមូលមកពីជុំវិញពិភពលោក។ មិនបាច់ឆ្ងល់ទេ គឺលោកពូខ្លួនចង់ទាក់ទាញកូនប្រុសឱ្យឧស្សាហ៍មកស្នាក់នៅកំដរគាត់បានជាគាត់បង្កើតបណ្ណាល័យដ៏ស្អាតប្រណីតនេះឡើងមក។

បងប្រុសដ៏ជូនមួយ ធ្លាប់ជាមនុស្សម្នាក់ដែលវក់ចិត្តចំពោះបណ្ណាសៀវភៅល្បីៗនានាលើលោក។ គេមិនសូវអានច្រើនទេតែគេចូលចិត្តទិញមកជាកម្មសិទ្ធិ។

«បងខ្ញុំតម! ឆាប់មកផ្ទះវិញ!»

នាងថាផងលើដៃសំពះបួងសួងរំងាប់ចិត្តស្រងេះស្រងោច។

បន្ទប់ដែលមានរាងជាចតុកោណ មិនធំជាង២០ម៉ែត្រការ៉េ បែរជាចោមព័ទ្ធទៅដោយទូសៀវភៅទាំងបួនទិសកសាងឡើងអំពីប្រភេទឈើនាងនួនក្រាស់ ខ្មៅរលើបនិងស្អាតវិចិត្រ។ អង្គុយនៅទីនេះមានអារម្មណ៍ដូចជារាជវាំងអាណាចក្រសម័យដ៏រុងរឿងនិងសានត្រាន្ត។ ប្រសិនមិនមានមរណភាពលោកពូនិងការបាត់ខ្លួននៃបងប្រុស កុំអីទីនេះគឺជាស្ថានសួគ៌នៃវិស្សមកាលរបស់ធីតា។

«អ្នកនាង លោកជំទាវឱ្យខ្ញុំបើកទ្វារបន្ទប់ធំជូនរួចហើយ!»

នាងងើបមុខសម្លឹងបុរសឆាត់កន្ទុក។ ជននេះជាអ្នកបើកបរជូនអ្នកមីងថ្លៃ ក៏ទំនងជាមនុស្សគាត់ទុកចិត្តខ្លាំងទេដឹង ដែលមិនឱ្យសោទៅអ្នកណាបែរជាឱ្យសោទៅជននេះបើកបន្ទប់ដែលគាត់ធ្លាប់បានសម្រេចចិត្តចាក់សោចោលម្តងរួចមកហើយនោះ?

«អរគុណ!»

នាងដាក់សៀវភៅចោលទៅក្បែរកូនពែងកាហ្វេ ហើយមិនរង់ចាំច្រើន ធីតាក្រោកដើរពីមុខការគំនាប់របស់អ្នកបើកបរ។

«អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំនាំផ្លូវទាន!»

«នៅហ្នឹងសិន! ខ្ញុំទៅយកអីវ៉ាន់!»

នាងចាកចេញយ៉ាងញាប់មករកបន្ទប់ខ្លួនវិញ ទាំងចិត្តនៅនឹកគិតអំពីមនុស្សនេះ។ ធម្មតាឈ្មោះធៀននេះ និយាយស្តីគួរសម ចេះឱនលំទោនណាស់ តែបើពិនិត្យផ្ទៀងលើសម្តីសម្តៅមិនសមថា គេមានចំណេះដឹងតិចតួចដូចអ្នកបើកឡានធម្មតាៗនោះទេ។

«ឬមួយជំទាវមីងប្រើគេនេះមកតាមឃ្លាំសកម្មភាពខ្ញុំ?!»

នាងគិតដោយស្វ័យប្រវត្តិ តែមាត់មិននិយាយអ្វី រួចបង្អង់ជើងចូលក្នុងបន្ទប់គេងទុកឱ្យបុរសរូបរាងធាត់ឈរចាំក្នុងសួន។

អ្វីដែលធ្វើតាកាន់មកតាមគឺ ម៉ាស៊ីនថតរូបរបស់ពូនាងជាវត្ថុអំណោយចុងក្រោយ។

បុរសដែលមកធ្វើជាអ្នកនាំផ្លូវរកភ្នាក់ងារសម្លឹងម៉ាស៊ីនថតក្នុងដៃនាងដែរ តែធ្វើមិនដឹង។

«តោះ!»

នាងនិយាយខ្លីៗ ធ្វើឱ្យជននោះចាកចេញយឺតៗនាំពីមុខនាងទៅ។

ពួកគេឈានជុំពីសួនផ្កាកណ្តាលផ្ទះរវាងទៅរៀងនៅខាងក្រោយអាគារ។ មុនពេលទៅដល់វាលចម្ការបែកស្រស់ពីមុខសន្លឹម នាងត្រូវឆ្លងកាត់ពីលើស្ពានយោលមួយ ស្អាតឥតខ្ចោះ។

នៅខាងក្រោមជាចរន្តទឹកអូរថ្លាឆ្លងនិងមានដុំសិលាតូចធំរាយគ្នាលាយជាមួយពពួកគ្រួសគ្រប់ពណ៌។

«បានស្អាតទេតើនៀក!»

តម្លៃនៃភាពជាធម្មជាតិកម្រនៃភូមិដ្ឋានមួយនេះ ពិតជាពិសេសអស្ចារ្យជាងអ្វីដែលនាងធ្លាប់បានគិតទុកមកពិតមែន។

នៅលើស្ពាន នារីឈប់ដាក់បណ្តាលឱ្យបុរសសូហ្វ័រដែលបានឆ្លងទៅដល់ម្ខាងអូរទៀតមុនទៅហើយនោះ បែរក្រោយមកសម្លឹងសកម្មភាពស្រស់ស្រី។ ឥតបង្អង់ ធ្វើតាលើកឧបករណ៍ផ្គិតយកទស្សនីយភាពអស់ទាំងនេះ ទៅតាមអារម្មណ៍ស្ងប់ស្ងែង សឹងភ្លេចថាខ្លួនកំពុងទៅណាមកណា ដើម្បីអ្វី។

« អូខេ!ថតរួចហើយ! សុំទោស! មកពីស្អាតពេក!»

នាងនិយាយស្តីគួរសមតែបុរសនោះក្រៅពីឱនគំនាប់តិចតួចស្នាមញញឹមមួយក៏គ្មានដែរ។

នាងទើបតែដឹងថា មិនអាចរកបន្ទប់មានរឿងហេតុនោះឃើញទេប្រសិនមិនបានគេនេះជូនមក។ នេះ ជាអ្វីដែលនាងទើបនឹងដឹងក្រោយពេលដើរក្រវេចក្រវៀនតាមគេ កាត់តាមរបៀងផ្ទះ និងស្ពាន យោល ឆ្លងចម្ការតែនិងមកដល់សួនតូចៗពីរបីថ្មីទៀត។ នៅសួនទីបួននាងឃើញខ្នងលោកជំទាវពី ចំងាយ។ គាត់កំពុងតែឱនធ្វើអ្វីម្យ៉ាងក្បែរផ្លូវប្របនឹងសួនផ្កាចម្រុះពណ៌។

«អ្នកមីងមិនសម្រាកទេ?!»

នាងសួរតិចៗដោយភ្នែកផ្ដោតសម្លឹងជំទាវអភិជនដែលកំពុងគាស់ដាំកូនដើមបុប្ផាតូចៗ។

«គាត់ស្រលាញ់ការងារថែទាំដើមផ្កាណាស់ ឱ្យតែនៅផ្ទះមិនដែលសម្រាកទេ!»

មនុស្សយើងតែងមានចំណង់ចំណូលចិត្តខុសៗគ្នា។ ជំនក់ចិត្តលើអ្វីមួយ អាចធ្វើឱ្យមនុស្សយើង មានសេចក្តីសុខជាងការសម្ងំគេងហើយកើតទុក្ខព្រួយវឹងវៃ។ នេះជាអ្វីដែលនាងកំពុងគិត។

«អ៊ីចឹងបានផ្ទះនេះស្អាតរកចន្លោះទើសគ្មាន!»

នាងវាចាតិចៗបញ្ចប់ប្រធានបទ ហើយបន្តដើរតាមពីក្រោយបុរសនាំផ្លូវ។ នៅមុខប៉ុន្មានជំហាន នារី អ្នកកាសែតឃើញរទេះជនចំណាស់ ដែលមុននេះធ្លាក់ខ្លួនឈឺ។ ការបាត់បង់មិត្តភក្តិវ័យជរារបស់ខ្លួន គឺជាការឈឺចាប់មួយ។ អ៊ីសំភិនឱបវិទ្យុស្តាប់ ដោយមិនរស់នឹងអ្នកណាទាំងអស់។ នាងក៏មិនចង់ រំខានភាពស្ងប់ស្ងាត់របស់គាត់ដែរ ទើបដើរលឿនហួសទៅ។

«ពូឈ្មោះ?»

នាងសួរពីក្រោយធ្វើឱ្យអ្នកនាំផ្លូវភ្ញាក់។ គេនោះបង្អង់គិតទើបសួរបក៖

«ឈ្មោះខ្ញុំហ្នែន?!»

មានអ្នកណាទៀត? នាងគិតទាំងហាក់ចាប់អារម្មណ៍ផុញទ្រាន់នឹងអាកប្បកិរិយាអាថ៌កំបាំង លាក់ៗ នៃអ្នកបើកឡាន។ ស្រីស្អាតមិនមាត់បន្ថែមហាក់ធ្វើឱ្យជននោះដឹងខ្លួន ថានាងអន់ចិត្តចំពោះការ បន្ទាយពេលរបស់ខ្លួន។ គេនោះឆ្លើយមកវិញបន្ថែម៖

«ខ្ញុំឈ្មោះធៀន!»

ស្រីស្អាតបន្តដំណើរដោយស្ងប់ស្ងៀមខណៈ សួនថ្មីតូចប្រមាណជា ៤០ម៉ែត្រកាវ៉ែតចម្រុះដោយប ណ្តាដើមផ្កាចម្រុះប៉ុចប៉ាដំទើរៗគ្រប់ពណ៌រីកធំត្រសុត្រសាយបែកមែកធាងសាខាបង្ហាញខ្លួន។ កម្រ

ដែលឃើញចម្លែងចម្លាញ់មានគ្រប់ពណ៌យ៉ាងនេះ។ ពីមុនបើមិនឃើញចម្លែងចម្លាញ់សនិងក្រហម នាងមិនដែលឃើញ  
មានជាតិចម្លែងចម្លាញ់ស្រស់ ត្រួយចេកលឿង និងទឹកក្រូចព្រឿងបែបនេះពិតមែន។ ចំណែកម្ចាស់ផ្ទះជា  
អ្នកជំនាញផ្កាពិតណាស់ ហើយក៏សមត្ថទាស់នឹងឈ្មោះថា «វិមានក្រអូប» ដែរ។

ទ្វារឈើធំមួយ មានពណ៌សសឹងស្រដៀងជាមួយនឹងឈើកៅស៊ូដ៏ពេញនិយមនាពេលបច្ចុប្បន្ន តែ  
មើលទៅក្រាស់និងធ្ងន់។ ដ្បិតតែវាមិនមានភ្នាក់ក្បាច់អ្វីដូចរចនាបទផ្ទះខាងមុខ តែទីនេះពិតជាបង្កប់  
នូវគុណតម្លៃប្រណីតមួយបែបផ្សេង។

នេះឯងបន្ទប់កើតហេតុ?

ក្រែងថាជាបន្ទប់ធំសម្រាប់ទទួលភ្ញៀវពន្លឺ ចុះហេតុអ្វីបានជានៅជ្រុងជ្រោយកាត់សួនក្រវិចក្រវៀន  
ដល់ទៅមួយគំនរគរដឹក? បានន័យថាកាលពីយប់មួយនោះ ភ្ញៀវពិសេសទាំងអស់សុទ្ធតែត្រូវបានគេ  
នាំច្រើរជើងមកជុំគ្នាអបអរសាទរនៅទីនេះ?

«ដល់ហើយទាន!»

បុរសនិយាយតិចៗប្រាប់នាង ហើយឈប់ដំណើរឱ្យទុកនាងបោះជំហានទៅមុខ។ ទីនេះប្រមាណជា  
៦ទៅ ៧ម៉ែត្រទៀតទើបទៅដល់ទ្វារបន្ទប់ធំ។ ដ្បិតតែទ្វារឈើនោះគេប្រាប់មកជាមុនថាបានបើក  
សោរួចមែនតែនាងមើលទៅធ្ងន់កណ្តុក សមថារចនាឡើងអំពីសន្លឹកឈើប្រណីតក្រាស់ឃ្នឹកមួយ  
ផ្ទាំងធំ យ៉ាងកម្ររក។ មនុស្សនៅទីនេះបានបំផ្លាញព្រៃឈើកម្រិតណាទៅទម្រាំកសាងបាននូវវិមាន  
ក្រអូបដ៏ស្ងាត់កំបាំងមួយនេះ?

«អត់មានអ្នកណាទេ?!»

នាងបោះសំណួរ ហាក់ចង់បញ្ជាក់ថា មិនមានអ្នកនៅយាមកាមថែទាំទីនេះទេឬអ្វី គ្រាន់តែនាងសួរ  
ខ្លីៗ។

«បាទ!អត់ទេ!»

ធៀនឆ្លើយទាំងឱនលំទាន។ នាងសម្លឹងកាយវិការបុរសនេះ ក៏ដឹងថាគេមានសភាពប្រុងប្រយ័ត្នជា  
និច្ចរាល់ពេលឆ្លើយសំណួររបស់ខ្លួនម៉្លោះហើយនារីអ្នកកាសែតនិយាយបង្ហាប៉ះ

«បើសោបើករួចហើយ ពូទៅធ្វើការពូវិញចុះ!!»

មនុស្សប្រុសទីទើរ ជាហេតុធ្វើឱ្យនាងធ្វើមុខស្នើសម្លឹងគាត់បង្ហាញពេញទំហឹងថានាងមិនពេញចិត្ត  
ប៉ុន្មានឡើយ។

នាងពោលបញ្ជាក់សារជាថ្មី៖

«ខ្ញុំចូលម្នាក់ឯងបានហើយ!»

ជននេះងើបមុខសម្លឹងនាងជាមួយកែវភ្នែកចុះឡើង រិះគិត។ ទោះនាងធ្វើហី តែធីតាចាប់អារម្មណ៍  
ដឹងថាបុរសអ្នកបើកបរបានសម្លឹងនាងពីលើដល់ដល់ក្រោម។ លុះឃើញថានាងមកដៃទទេ ទើបគេ  
ទំនងជាស្ងប់ចិត្តវិញ ។

«បាទទាន!»

មុនទៅគេឆ្លៀតងាកមកផ្តាំ៖

«ពេលអ្នកនាងចប់កិច្ចការ ប្រាប់ខ្ញុំផងខ្ញុំនឹងអាលបិទទ្វារវិញទាន!»

«ឱ្យសោមកខ្ញុំ!»

នាងនិយាយយ៉ាងរហ័សហើយហុចដៃទៅផង។

«សោជូនទៅលោកជំទាវវិញហើយទាន!»

គេឆ្លើយមកវិញរហ័សដូចគ្នាជាហេតុបណ្តាលឱ្យនារីត្រូវចងចិត្តមិញដល់ជាមួយនឹងសំណួរជាច្រើន  
លេចឡើងក្នុងចិត្ត

«ប្រយត្តិម៉ែ?»។

គេនោះស្រាប់តែប្រញាប់ដកចម្រើយក្រោយបានឆ្លើយនូវចម្លើយចុងក្រោយនេះរួចរាល់។

«អញ្ជើញតាមសម្រួល!»

បុរសចាកចេញទៅវិញយ៉ាងប្រញិបប្រញាប់ ក្រោមកែវភ្នែកមិនស្រួលចិត្តរបស់ធីតាដែលបន្តតាម  
សម្លឹងមើលដំណើរគេនោះរហូតបាំងបាត់ក្រោយស្រមោលរុក្ខាធំៗ ទើបនាងបែរមករកទ្វារជាគោល  
ដៅវិញម្តង។

### ជំពូកទី១០

### បន្ទប់កើតហេតុ

ក្រាកៗ....

ទោះបីថាទ្វារដ៏ធ្ងន់និងធំនេះ បន្តិសំឡេងខ្លះមែនតែជីតារុញវារបើកទៅក្នុងយ៉ាងងាយស្រួល។ ខុសពីការគិតមុននេះ ដែលថាខ្លួនត្រូវរារកក្នុងតាក់ភ្លើង ភ្នែកនាងត្រូវរាំងភាន់នឹងសម្រស់ល្អត្រកាលនៃទីនេះ។ គ្រប់យ៉ាងមិនបានងងឹតទេ ផ្ទុយទៅវិញ ទីនេះសឹងថាភ្លឺទែង និងបែតងស្រស់ជាងបន្ទប់រំចេករបស់នាងផង។

នៅខាងឆ្វេងដៃ ជញ្ជាំងទាំងស្រុងត្រូវបានធ្វើឡើងពីផ្នែកញាក់សថ្លា ហើយពីក្រោយកញាក់ ពណ៌បែតងស្រស់នៃសំណុំមែកឈើធំតូច បានបង្អួតទីនេះស្មើនឹងវិចិត្រសាលកម្ររក។ ពន្លឺនៃព្រះអាទិត្យពេលរសៀលជះរស្មីពេញទំហឹងបំភ្លឺផ្ទៃបន្ទប់ទាំងមូលឱ្យក្លាយជាទិដ្ឋភាពប្រណីតជាប់ចិត្តមិនអាចមិនជញ្ជាក់មាត់សរសើរឡើយ។

នារីរេភ្នែកមករកជញ្ជាំងខាងស្តាំ។ ទោះបីទីនេះមិនមែនជាផ្ទាំងកញាក់បង្អួតសួនផ្កាចំប៉ានៅខាងក្រៅតែក៏ជាទីតំកល់មកនូវផ្ទាំងគំនូរ ពិសេសៗ ល្មមបញ្ជាក់ហេតុផលស្រេចថាហេតុអ្វីជំទាវវត្តិទុកទីនេះជាកន្លែងពិបាកចេញចូល?